
Rize 2023 vizyonu 
 
“Çayın Başkenti Başkentte” sloganıyla Ankara AKM’de düzenlenen Rize 

Günleri etkinlikleri kapsamında kurulan Rize Belediyesi standı ziyaretçilerin buluşma 
noktası oldu. Belediye standın da misafirlere Rize simidi, koleti peyniri, bal ve çay 
ikram edildi. 

 

Rize Günleri etkinlikleri kapsamında ayrıca bir panel düzenlendi. Oturum 
Başkanlığını Rize Valisi Seyfullah Hacımüftüoğlu’nun yaptığı “Vizyon 2023 Rize” 
Panelinde konuşan Rize Belediye Başkanı Halil Bakırcı izleyenlerle; trafik 
sorunundan kentleşmeye, şehrin genişletilmesinden akademik geleceğine kadar bir 
çok alanda düşüncelerini paylaştı.  

 

Başkan Bakırcının panelde ki konuşmasında en dikkat çekici tasarım ve 
projeler şunlardı; 

 

- Raylı Sistem: Gündoğdu beldesinden Derepazarı ilçesine kadar raylı sistem 
oluşturarak toplu taşımacılığın tramvay ile yapılması. Trafik sorununa  çözüm 
olabilecek bu sistem güvenliği ve iktisat’ı da ön planda tutacaktır. 

 

            - Salarha Tüneli: Güney Çevre Yolu ile bağlantılı olarak Müftü mahallesi ile 
dalyan mevkii arasından yapılması düşünülen Salarha Tüneli ile şehrin yayılımı 
sağlanacaktır. Tüm bölgeleri merkezde birleştirecek bu proje ile şehrin insan 
sirkülasyonu artacak ve gelişim hızlanacaktır. Şehrin sosyoekonomik geleceği için de 
ayrı bir katma değer olacaktır.  
 

            - Akademik gelecek: Rize Üniversitesi için Isırlık mevkiinin 3 boyutlu 
düşünülmesi için platformlar hazırlamak, oluşturulacak yeni birimlerle şehrin 
akademik geleceğinin hızlandırılmasını  desteklemek.  Yeni vizyonla şehrin Güneye 
doğru yayılmasını sağlamak. 
 

            - Kentsel Dönüşüm: Tophane ve Yeniköy mahallelerinin çarpık imar 
durumunu gözden geçirip, uzman kişilerce hazırlanan projelerle kentsel dönüşüm 
programını tatbik etmek.  
 

            Bakırcı sunumunun sonunda  “her geçen gün aleyhimizedir” diyerek “13 yıl 
sonrası için bunlar afaki bir proje olmayıp yapılabilecek işlerdir. Her düşünce 
saygındır ve oluşan tüm düşüncelerin bir an önce değerlendirilip, ayrıştırılıp tüm 
doğrularıyla, herkesin tutacağı bir uçtan hayata geçirilmesi gerekmektedir dedi.  
 


